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 2025-26   

PTA006 

 中一家長工作坊 

 

 

「中一家長工作坊 - 協助子女展開中學新階段」 
 
各位家長： 
 

  為了讓中一家長協助子女適應中學生活，增強親子溝通及提升管教的效能。本會邀請樹仁大學

註冊輔導心理學家李淑珍女士為中一家長舉辦一連四節工作坊，與家長分享與青少年同行的經驗和

心得，從而讓家長建立正面積極之家庭關係，與青少年一起成長。 
 

有關活動之詳情如下︰ 

日  期 ︰ 2025 年 11 月 5 日 （星期三） 
2025 年 11月 12 日 （星期三） 
2025 年 11月 19 日 （星期三） 
2025 年 11 月 26 日 （星期三） 

時  間 ︰ 上午 9:30 - 11:00 
地  點 ︰ 本校地下心靈角 
講  者 ： 註冊輔導心理學家李淑珍女士 
講  題 ︰ 中一家長工作坊 - 協助子女展開中學新階段 
人  數  ︰ 每節 15 人 (如報名人數超出限額，則抽籤決定) 

   

參加之家長須出席全部四節活動，請家長填妥回條後於 2025 年 10 月 24 日（星期五）或之前

回覆電子通告。祈盼 貴家長撥冗參與，一齊分享親子心得，協助中一同學適應中學生活。 

 

            

 

 

校長  熊旭儀  主席  趙玉璽   

藍田聖保祿中學  藍田聖保祿中學家長教師會 

二零二五年十月十五日      
 

# 講座將以廣東話進行。 
------------------------------------------------------------------------------------ 

 

「中一家長工作坊 - 協助子女展開中學新階段」- 回 條 
 

敬覆者： 
 
 頃接來函藉悉 貴會將於 2025 年 11 月 5 日、11 月 12 日、11 月 19 日、11 月 26 日上午舉辦之

「中一家長工作坊 - 協助子女展開中學新階段」。 
本人將  
  ＊ 出席四節工作坊，出席人數          。 

 未克出席以上工作坊。 
     

此覆 

藍田聖保祿中學家長教師會主席 

 

 

 

 

 

＊請在合適的方格內加上""號。 

家長簽署 ：   

家長姓名 ：   

學生姓名 ：  （英文） 

 （中文） 

班    別 ：  （    ） 

聯絡電話 ：   

日    期 ：   



  

St. Paul's School (Lam Tin) 

Parent Teacher Association 
                  10, On Tin Street, Lam Tin 

    Tel: 2347 2991   Fax: 2349 7892  Email: pta@spslt.edu.hk 

2025-26 

PTA006 
      S1 Parent workshop 

 

 

15th Oct, 2025 
 

S1 Parent Workshop – Helping Children to Start Their Secondary School Life 
 

Dear Parents, 
 

In order to enable S1 parents to help their children adapt to secondary school life, as well as enhance 
parent-child communication and improve parenting, our Association has invited Ms. Lee Shuk Chun, 
Sarah, a registered counselling psychologist from Hong Kong Shue Yan University, to organize a 
four-session workshop for S1 parents to share her experiences and tips in supporting youngsters. We hope 
that parents can develop positive family relationships and grow with young people.  

 
Details of the activity: 

Dates : 5th Nov, 2025 
12th Nov, 2025 
19th Nov, 2025 
26th Nov, 2025 

(Wednesday)  
(Wednesday)  
(Wednesday)  
(Wednesday)  

Time : 9:30-11:00 a.m. 
Venue : Spiritual Corner (G/F, Main Block)  
Speaker : Ms. Lee Shuk Chun, Sarah, registered counselling psychologist 
Topic : S1 Parent Workshop – Helping Children to Start Their Secondary School Life 
Quota : 15 people per session (If the number of applicants exceeds the quota, the decision will 

be made by drawing lots.)  
  
 Participants are required to attend all four sessions. Please sign the eClass parents’ notice on or 
before 24th Oct, 2025 (Friday). I hope that parents will take time to participate and share parenting 
experiences and tips so as to assist S1 students in adapting to their school life. 
 
 
 
 
 
 

Ms. Hung Yuk Yee  Ms. Zhao Yuxi, Fiona 

Principal  Chairperson 

St. Paul's School (Lam Tin)  St. Paul's School (Lam Tin)  

  Parent Teacher Association  
 
# The workshop will be conducted in Cantonese. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

S1 Parent Workshop – Helping Children to Start Their Secondary School Life 
 

Reply Slip 
 

Dear Principal and Chairperson of PTA, 

I am informed of the S1 Parent Workshop that will be held on 5th Nov, 12th Nov, 19th Nov and 26th 
Nov in the morning.  
 
I   

*  will attend all four sessions. _______.  

  will not attend the workshop. 
 

Signature of parent :  

Name of parent  :  

Name of student  :  
 Class :                     (     ) 
 Mobile phone no. :  

*Please "✓" as appropriate. Date :  


